
Додатки:

Г ромадська рада при КМДА 

ЗВІТ про роботу за 2022 рік
1. Звіт Громадської ради при КМДА можна сформувати на основі результатів виконання 
річного плану ГР на 2022 рік. Це стосується:
- Засідань громадської ради, комітетів та постійних робочих груп, співпраця з органами влади.
- Організації, проведення та участі у заходах (форуми, круглі столи, гуманітарна діяльність, 
волонтерська робота, участь у інших заходах).
2. З початком повномасштабного вторгнення, ми зіткнулися з великим рядом проблем та 
викликів. Повноцінне виконання плану стало не можливим, адже окрема кількість активних 
членів ГР (голів комітетів, робочих груп) перейшли на захист України, інша частина членів ГР 
розпочала активну волонтерську діяльність.
Таким чином, в 2022 році члени громадської ради спрямували свою діяльність першочергово в 
напрямку захисту України, підтримки волонтерської діяльності, питань соціального захисту, 
моніторингу діяльності органів виконавчої влади, в тому числі на предмет корупційної 
діяльності, тощо.
Кількісний склад членів Громадської ради нараховує -  35 чоловік. Серед яких на момент 
обрання нового складу, були представлені 10 голів громадських рад при РДА, що дає нам 
можливість активно співпрацювати з членами ГР в кожному районі та враховувати думку 
громадськості на місцях.

- Окремо хочу подякувати нашим воїнам та захисникам, які зараз служать в ЗСУ -  Андрій 
Агєєв, Костянтин Бричук, Федір Мотін, Богдан Назаренко, Юрій Палієв, Сергій Тамарін, 
Віктор Чесак та Всеволод Терентьєв.
- Хочу відмітити членів ГР, які займаються питанням підготовки та допомоги нашим ЗСУ -  
Геннадій Сінцов, Тарас Білінський.
3. Організація і проведення засідань ГР
- За період 2022 року було проведено 5 засідань. (Всього 8 засідань, з 11.11.21р.)
- За весь період було розглянуто 40 питань порядку денного.
4. Найважливіші питання, які розглядала Громадська рада:
4.1. Про співпрацю та підтримку волонтерського руху в місті Києві.
- Громадська рада виступила основним співорганізатором першого та другого Київського 
Форуму Волонтерів.
- У форумах взяло участь близько 500 волонтерів, які представили участь близько 400 
громадських та благодійних організацій.



- За підтримки ініціативи Громадської ради більше 60 чоловік (волонтерів) були відзначені 
подяками Київського міського голови.
- Серед активних організаторів ГР маємо відмітити: Анатолій Павленко, Олександр Лисенко, 
Артур Аракелян, Іван Степурін, Євген Слесаренко, Лазуренко Марина та Євген Шкулій.
- ВАЖЛИВО: У форумах взяли участь як керівництво та представники КМВА, КМДА, РДА та 
профільних міністерств, ЦОВ, а також народні депутати України.
4.2. Про звернення до виконавчого органу, щодо розробки та затвердження Програми 
опанування державної мови в місті Києві. (Геннадій Кривошея, Іван Степурін -  члени робочої 
групи).
- За нашою ініціативою при КМДА працює робоча група, є має певні напрацювання з даного 
питання.
4.3. Про підтримку людей з інвалідністю та ГО що працюють у сфері соціального захисту 
людей з інвалідністю (Володимир Петровський та Олександр Лисенко).
- Направлено звернення до Київради та проголосоване звернення до КМУ
4.4. Про посилення контролю за обігом та розповсюдженням наркотичних речовин в місті 
Києві (Артем Забранський).
4.5. Про необхідність підтримки малого бізнесу в Києві в період воєнного стану.
- Направлені рекомендації начальнику КМВА щодо зменшення тиску та незаконних 
демонтажів ТС.
4.6. Про недопущення незаконної передачі земельних ділянок під забудову, знищення 
зелених насаджень (приклад: Героїв Дніпра, 37). (Євген Слесаренко).
- Дякуючи активній позиції громадськості, співпраці з депутатами Київради, питання 
землевідведення було зняте з розгляду.
4.7. Інші питання, серед яких (питання належного забезпечення укриттів, відсутності 
фінансових надходжень до міського бюджету від оренди земельних ділянок (Дмитро Калько), 
питання антикорупційної політики, тощо)
5. Організація та проведення круглих столів.
- Олександр Лисенко та Володимир Петровський, щодо питань підтримки людей з 
інвалідністю;
- Ігор Потабенко, Костянтин Трофімчук, щодо розвитку фізичної культури в місті Києві в 
період воєнного стану.
6. Співпраця з депутатським корпусом ВРУ та КМР (участь у засіданнях відповідних 
комісій Київради (Дмитро Калько, Олександр Лисенко, Володимир Петровський, Анатолій 
Павленко, Євген Слесаренко, Євген Шкулій, Артур Аракелян, Ігор Потабенко тощо)
7. Використання коштів з міського бюджету за 2022 рік -  0,00 грн. (не
використовувались).
8. Наявність окремого приміщення для розміщення ГР -  не виділено.
- Потребує термінового вирішення.
9. Співпраця з відповідальним Департаментом суспільних комунікацій -  здійснюється на 
постійній основі.
- Організація і проведення спільних заходів в ХАБах міста Києва.
10. Співпраця з КМВА -  участь представника в роботі засідань ГР.

Г олова
Г ромадської ради Геннадій Кривошея


